
 

 

 



Anna Kostrz leŜnik z 20. -letnim staŨem, zwiŃzana dotychczas z NadleŜnictwem 

świerad·w, przejňğa z dniem 29 marca br. stery w NadleŜnictwie Miňdzylesie...  
 

ROZMOWA Z  ANNł KOSTRZ                                                                       

NOWO POWOĞANYM NADLEśNICZYM NADLEśNICTWA                      

LASčW PAőSTWOWYCH W MIŇDZYLESIU 
 

MoŨe ï na poczŃtek, kilka zdaŒ o sobie.. 

 

No c·Ũ, jestem chyba leŜnikiem z powoğania, za to przyroda i natura zawsze 

byğy dla mnie niezwykle istotne i to od dziecka. Natomiast obecnie to juŨ nie tylko 

zamiğowanie, ale praca kt·rŃ traktujň niezwykle serio.   

 

Z jakimi uczuciami przyjňğa pani wiadomoŜĺ o powierzeniu pani kierownictwa 

NadleŜnictwem Miňdzylesie? 

Z wdziňcznoŜciŃ i niepokojem, bo z jednej strony cieszy mnie, Ũe zostağam 

wyr·Ũniona, a z drugiej strony znam doskonale problematykň takiego stanowiska i 

zdajň sobie sprawň z powierzonej mi odpowiedzialnoŜci. Ale ja lubiň wyzwania i 

myŜlň, Ũe do wğaŜnie tego jestem dobrze przygotowana. 

Cağa tajemnica tkwi w dobrej pracy zespoğowej i tu wierzň, Ũe zağoga doğoŨy 

staraŒ aby nam wszystkim siň powiodğo. Lubiň pracň zespoğowŃ, zawsze liczň siň z 

grupŃ, potrafiň siň integrowaĺ a jednoczeŜnie byĺ czuğŃ na potrzeby zar·wno 

zespoğu jak i potrzeby firmy. 

 

Jak dğugo trwağ pani zwiŃzek z NadleŜnictwem świerad·w? ŧal byğo odchodziĺ? 

NadleŜnictwo świerad·w to nie tylko 5 lat mojego Ũycia, to wspaniağa grupa 

ludzi kt·ra siň rozumie i znakomicie wykonuje swojŃ pracň. 

Przez ten czas zŨyliŜmy siň zawodowo i osobiŜcie, czuğam siň tam istotnym 

trybikiem i znalazğam wŜr·d tej zağogi miejsce dla siebie. Ale zaw·d leŜnika to taka 

branŨa, gdzie aby siň rozwijaĺ naleŨy siň liczyĺ z koniecznoŜciŃ zmiany lokalizacji, 

jestem i byğam tego Ŝwiadoma decydujŃc siň na taki zaw·d. PrzecieŨ ta odlegğoŜĺ 

to nie lata Ŝwietlne i kontakty z cağŃ pewnoŜciŃ nie wygasnŃ, a z moim byğym 

szefem czňsto spotykamy siň przy okazji naszych aktywnoŜci.  

 

 

 

 



Jakie przyjňcie zgotowano pani w nowym miejscu pracy? 

Bardzo ciepğe, ale wyczuğam teŨ spore wobec mojej osoby oczekiwania. 

To dodaje chňci do wiňkszego zaangaŨowania siň w nowym miejscu.  

  

Co pani wie o nadleŜnictwie, kt·re zostağo pani powierzone? 

W gruncie rzeczy jednostki jakimi sŃ nadleŜnictwa sŃ do siebie podobne i majŃ 

podobne wymagania. 

NajwaŨniejsza jest wğaŜciwa organizacja, interpretacja przepis·w i wiedza 

kierownictwa. 

Zapoznam siň ze stanem rzeczy i na pewno dam radň. 

 

Jak pani ocenia kondycjň nowego nadleŜnictwa, kt·rym przyszğo pani zarzŃdzaĺ? 

Trochň za wczeŜnie na takŃ ocenň, ale bňdziemy jako zesp·ğ tak dziağaĺ, aby ta 

kondycja byğa jak najlepsza. 

 

Czy zastanawiağa siň pani juŨ, co z prowadzonych w NadleŜnictwie Miňdzylesie 

dziağaŒ co pani zostawi, a co trzeba bňdzie zmieniĺ? 

OczywiŜcie mam takie przemyŜlenia, ale to delikatna materia i wymaga 

przemyŜlanego dziağania. Oceniň sytuacjň i myŜlň, Ũe podejmň wğaŜciwe decyzje. 

Wierzň w moje doŜwiadczenie i intuicjň. 

 

Jakie wyzwania czekajŃ paniŃ na nowym stanowisku? 

Praca, praca i jeszcze raz praca. 

 

Jak duŨe zmian personalne pani planuje? 

WyğŃcznie konieczne. 

 

Czy gmina Miňdzylesie moŨe liczyĺ na przynoszŃcŃ owoce wsp·ğpracň z  

kierowanym przez paniŃ nadleŜnictwem? 

Bez takiej wsp·ğpracy nie moŨemy wsp·lnie prawidğowo dziağaĺ, to poğŃczone 

organizmy. 

 

 



Jak  o pani m·wiĺ:  Pani NadleŜnicza/y czy pani NadleŜniczyna? 

 

Piastujň urzŃd nadleŜniczego, jestem nadleŜniczym.  

Obie formy: Pani nadleŜniczy bŃdŦ nadleŜnicza sŃ prawidğowe. NadleŜniczyna jest 

okreŜleniem bğňdnym. 

  

MoŨe ï na koniec naszej pierwszej Ăzapoznawczejò rozmowy kilka zdaŒ od 

siebie... 

Posiadam psa, jamnika szorstkowğosego, czňsto moŨna mnie spotkaĺ na 

spacerach po okolicznych ğŃkach, poznajň nowe ŜcieŨki. I trochň mnie martwi, Ũe 

moja kuchnia, kt·rŃ obecnie dysponujň w Miňdzylesiu, jest dğugoŜci dw·ch 

jamnik·w i szerokoŜci jednego. Liczň, Ũe to sytuacja przejŜciowa i wkr·tce 

Miňdzylesie stanie siň moim nowym domem. 
 

Dziňkujň za rozmowň 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

w dniu 30 maja 2019 r. odbyğa siň 

VIII SESJA RADY MIEJSKIEJ 

W MIŇDZYLESIU 

 

w proponowanym porzŃdku obrad znalazğy 

siň nastňpujŃce projekty uchwağ : 

1/ okreŜlenia przystanku komunikacyjnego 

oraz warunk·w i zasad korzystania z 

przystanku zlokalizowanego w 

miejscowoŜci Domaszk·w-szkoğa 

2/ przystŃpieniu do opracowania 

Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego dla teren·w w obrňbie 

Dğugopole, Domaszk·w, Gajnik 

3/ przystŃpieniu do opracowania 

Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego dla obszar·w w obrňbie 

Gajnik 

4/ przystŃpieniu do opracowania 

Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego dla obszar·w w obrňbie 

Jaworek 

5/ przystŃpieniu do opracowania 

Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego dla obszar·w w obrňbie 

Miňdzylesie 

6/ zmian w budŨecie gminy na rok 2019 

Zainteresowanych przebiegiem sesji 

zapraszamy na stronň 

www.miedzylesie.pl>BIP>Rada Miejska lub 

do skorzystania z moŨliwoŜci 

przeŜledzenia przebiegu sesji na taŜmie 

video na tej samej stronie www. 

IX UROCZYSTA SESJA 

RADY MIEJSKIEJ 

MIŇDZYLESIA 

 

W ramach obchod·w XXV Dni 

Miňdzylesia w piŃtek 7 czerwca br; o godz. 

13.00 w Miejsko Gminnym OŜrodku 

Kultury w Miňdzylesiu odbyğa siň IX 

Uroczysta Sesja Rady Miejskiej w 

Miňdzylesiu, kt·ra oficjalnie inauguruje 

obchody Dni Miňdzylesia. Sesja miağa 

charakter szczeg·lny z uwagi na 725 - 

lecie nadania praw miastu. Specjalnie na tň 

okazjň rycerze z Kğodzkiego Bractwa 

Rycerskiego przybyli, by uczestniczyĺ w 

sesji przekazujŃc symbolicznie na rňce 

Burmistrza kr·lewski akt nadania praw 

miejskich.     

                                                     
 W trakcie uroczystoŜci Burmistrz 

podziňkowağ za peğnŃ uznania wsp·ğpracň 



dla soğtys·w, kt·rzy peğnili funkcje w 

minionych kadencjach, a takŨe za 25 lat 

pracy w samorzŃdzie dla 

PrzewodniczŃcego Rady Miejskiej Jerzego 

Marcinka. Kolejne podziňkowania tym 

razem z rŃk PrzewodniczŃcej Rady 

MğodzieŨy przekazano dla Pani Poseğ 

Moniki Wielichowskiej, za  moŨliwoŜĺ 

zwiedzania Sejmu i Senatu RP.  

 

 Stağym punktem programu sesji jest 

odznaczenie os·b, wyr·ŨniajŃcych siň na 

tle spoğeczeŒstwa i uhonorowanie ich 

medalem ĂZasğuŨony dla Miasta i Gminy 

Miňdzylesieò. Poczet w tym roku 

poszerzono o czterech nominowanych 

przez Kapituğň Odznaczenia, a wŜr·d nich 

znaleŦli siň: 

1. Muzeum Ziemi Kğodzkiej w Kğodzku 

2. Irena Trytek  

3. Zbigniew Galik 

4. Wiesğaw Zaleski 

            WŜr·d licznie przybyğych goŜci na 

uroczystŃ sesjň znaleŦli siň: wyr·Ũnieni z 

lat poprzednich oraz honorowi obywatele 

gminy, radni, soğtysi,  pracownicy urzňdu, 

parlamenatrzyŜci, funkcjonariusze wğadzy 

publicznej, przedstawiciele plac·wek 

oŜwiatowych, jednostek organizacyjnych 

oraz mieszkaŒcy gminy.              

w dniu 25 czerwca 2019 r. odbyğa siň 

X SESJA RADY MIEJSKIEJ 

MIŇDZYLESIA 

w proponowanym porzŃdku obrad znalazğo 

siň : 

Wrňczenie medalu ĂZasğuŨony dla Miasta i 

Gminy Miňdzylesieò 

Debata w sprawie ĂRaportu o stanie 

gminyò 

Podjňcie uchwağ w sprawach: 

1/ udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Miňdzylesie wotum zaufania 

2/ zatwierdzenia sprawozdania z 

wykonania budŨetu gminy za rok 2018 

3/ absolutorium dla Burmistrza Miasta i 

Gminy Miňdzylesie za rok 2018 

4/ powoğania Zespoğu OpiniujŃcego 

kandydat·w na ğawnik·w 

5/ zmian w budŨecie gminy na rok 2019 

Zainteresowanych przebiegiem sesji 

zapraszamy na stronň 

www.miedzylesie.pl>BIP>Rada Miejska, 

gdzie bňdŃ mogli zapoznaĺ siň z 

protok·ğem z jej przebiegu, lub do 

skorzystania z moŨliwoŜci przeŜledzenia 

przebiegu sesji na taŜmie video na tej 

samej stronie www. 

OSTATNIA SESJA 

MĞODZIEŧOWEJ RADY 

kadencji 2018-2019 

 W dniu 18 czerwca 2019 roku 

odbyğa siň IV ostatnia w kadencji 

2018/2019 Sesja MğodzieŨowej Rady MiG 

Miňdzylesie. Na sesji podsumowano 

dziağania mğodzieŨy  w trakcie kadencji, i 

podjňto teŨ uchwağň o zatwierdzeniu 



zrealizowanych i rozliczonych wniosk·w z 

Programu Aktywizacji Obszar·w Wiejskich 

odbiorcami kt·rego byğy szkoğy                        

z terenu gminy. PodsumowujŃc tegoroczny 

nab·r w ramach przeznaczonej puli 

Ŝrodk·w  w wysokoŜci 5 000 zğ, w naborze 

zğoŨonych zostağo 22 wnioski, kt·re 

zostağy zrealizowane i rozliczone w 

wyznaczonym terminie na ğŃcznŃ kwotň 

4 235,42 zğ.  

 

 

NaleŨy wspomnieĺ teŨ o tym, Ũe 

MğodzieŨowa Rada angaŨowağa siň w 

organizacjň imprez gminnych m.in. brağa 

udziağ sprzedajŃc ciasta na Kiermaszu 

BoŨonarodzeniowym, z kt·rego doch·d 

przeznaczyğa na OŜrodek dla chorych 

dzieci w Piszkowicach, a takŨe w 

Gminnych Tradycjach Wielkanocnych 

przeznaczajŃc zebrane pieniŃdze dla chorej 

koleŨanki z terenu gminy. ZwieŒczeniem 

pracy rady byğ wyjazd do Warszawy na 

zaproszenie Pani Poseğ M. Wielichowskiej 

celem zwiedzania Sejmu i Senatu RP.   

Cağej MğodzieŨowej Radzie oraz jej 

opiekunom dziňkujemy za wzorowŃ 

postawň oraz naukň pracy o samorzŃdzie.   

RADNI MĞODZIEŧOWEJ 

RADY MIASTA I GMINY 

MIŇDZYLESIE          

 W SEJMIE 

RZECZYPOSPOLITEJ 

POLSKIEJ  

   W dniach 16. i 17. maja 2019 roku 

radni MğodzieŨowej Rady Miasta i Gminy 

Miňdzylesie: Gabriela MiŜk·w, Dominik 

Chromiec i Mateusz Tomera wraz z 

opiekunem ï p. Sebastianem Kopciem 

uczestniczyli w wycieczce do Warszawy. 

Wyjazd zostağ zorganizowany przez Pana 

Burmistrza Tomasza Korczaka na 

zaproszenie Pani Poseğ Moniki 

Wielichowskiej. GimnazjaliŜci z naszej 

szkoğy mieli okazjň zwiedziĺ ogromny 

kompleks budynk·w Sejmu oraz 

dowiedzieĺ siň wszystkiego o procesie 

uchwalania ustaw.  

 

 
 

Pani Poseğ Monika Wielichowska przy 

wsp·lnym obiedzie opowiedziağa nam jak 

wyglŃda na co dzieŒ praca posğ·w. Na 

zakoŒczenie zwiedzania uczniowie 



otrzymali od Pani Poseğ pamiŃtkowe 

gadŨety. DodatkowŃ atrakcjŃ wycieczki 

byğo zwiedzanie Zamku Kr·lewskiego i 

Ğazienek Kr·lewskich. Radni 

MğodzieŨowej Rady z Domaszkowa wraz z 

opiekunem skğadajŃ serdeczne 

podziňkowania Pani Poseğ i Panu 

Burmistrzowi za moŨliwoŜĺ uczestniczenia 

w tak ciekawej i pouczajŃcej lekcji  

wiedzy o spoğeczeŒstwie. To byğa dla nas 

wspaniağa przygoda. 

 

BUDOWA TRAS 

ROWEROWYCH 

ĂSINGLETRACK GLACENSISò 

 

W ramach projektu ĂSingletrack Orlicko 

ï Kladskoò nr rej. 

CZ.11.2.45/0.0/0.0/16_025/0001239 w 

ramach programu Interreg V-A Republika 

Czeska-Polska w osi priorytetowej 2; w 

ramach priorytetu inwestycyjnego 

ĂWspieranie wzrostu gospodarczego 

sprzyjajŃcego zatrudnieniu poprzez rozw·j 

potencjağu endogenicznego jako elementu 

strategii terytorialnej dla okreŜlonych 

obszar·w, w tym poprzez przeksztağcenie 

upadajŃcych region·w przemysğowych i 

zwiňkszenie dostňpu do okreŜlonych 

zasob·w naturalnych i kulturowych oraz 

ich rozw·jò, gmina Miňdzylesie realizuje 

kolejne trasy rowerowe typu Singletrack 

Glacensis wraz z elementami 

infrastruktury towarzyszŃcej, m.inn. bram 

wjazdowych, tablic regulaminowych, 

stojak·w na rowery, koszy na Ŝmieci, 

kğadek przejazdowych, barierek, szykan 

zwalniajŃcych, punktu wypoczynkowego, 

oznakowania tras za pomocŃ sğupk·w 

informacyjnych. 

W ramach zadania ĂBudowa tras 

rowerowych Singletrack Glacensisò 

powstanŃ dwie nowe pňtle: Pňtla Jodğ·w  o 

dğugoŜci 11.400 mb oraz Pňtla Miňdzylesie 

o dğugoŜĺ 9.500 mb. Wykonawcami 

wyğonionymi w ramach przetargu 

nieograniczonego sŃ: 

Pňtla Jodğ·w - ĂLucBudò Ğukasz Pitura, 

ul. Forteczna 66/9, 58-316 Wağbrzych ï 

wartoŜĺ zadania ï 486.000 zğ 

Pňtla Miňdzylesie ï BikeUniverse, Filip 

Janiszewski, ul. Zdrojowa, 160A32-400 

MyŜlenice ï wartoŜĺ zadania 494.999,99 zğ 

Termin realizacji ww. zadaŒ - 29 

listopad 2019 r. 

Cağkowita wartoŜĺ projektu wynosi 

1.032.000 zğ, z czego wartoŜĺ 

dofinansowania 85% - 877.200 zğ. 

 

PRZEBUDOWA DROGI NR 742, 

OBRŇB DĞUGOPOLE GčRNE 

Gmina Miňdzylesie po podpisaniu z 

Krajowym OŜrodkiem Wsparcia Rolnictwa 

we Wrocğawiu umowy o bezzwrotnej 

pomocy finansowej w wysokoŜci 162.000 

zğ, na remont drogi nr 742 obrňb 

Dğugopole G·rne na dğugoŜci 235 mb, 

kt·rŃ gmina  nieodpğatnie nabyğa w roku 

2018, przystŃpiğa do wyboru wykonawcy. 

W postňpowaniu w trybie zam·wienia z 

wolnej rňki wykonawcŃ zadania 

ĂPrzebudowa drogi do budynku 

mieszkalnego w Dğugopolu G·rnym na dz. 

nr 742, obr. Dğugopole G·rneò zostağa 

firma PAR TRANS TRANSPORT HANDEL 

Przemysğaw Parasiewicz, ul. Sğowackiego 

5, 57-500 Bystrzyca Kğodzka. WartoŜĺ 

zadania wynosi 200.481,88 zğ, termin 

realizacji do 31 paŦdziernika 2019 r.  

 

 



BŇDZIE NOWY PUNKT 

WIDOKOWY...  

Na CzerŒcu, w poğudniowo-

zachodniej czňŜci ziemi kğodzkiej, stanie 

wieŨa widokowa. Drewniany obiekt w 

paŜmie G·r Bystrzyckich powstanie w 

przyszğym roku, m.in. dziňki staraniom 

burmistrza Miňdzylesia Tomasza 

Korczaka. Tym samym turystom z 

wysokoŜci platformy posadowionej niemal 

19,5 m nad ziemiŃ (wieŨa w og·le ma 

mierzyĺ 23,40 m) ukaŨe siň wspaniağa 

panorama okolicy ï szczeg·lnie Rowu 

G·rnej Nysy. 

 

Wyğoniono Wykonawcň dla zadania 

budowy wieŨy na g·rze Czerniec, obrňb 

Niemoj·w w ramach projektu  pn. 

ĂCzesko-Polski Szlak Grzbietowy ï 

wschodnia czňŜĺò. Zasadniczym 

przeznaczeniem wieŨy jest funkcja 

obserwacyjna ï pozwoli ona na 

monitorowanie przez sğuŨbň leŜnŃ 

otaczajŃcych jŃ kompleks·w leŜnych po 

obu stronach granicy. Opr·cz tego wieŨa 

umoŨliwi turystom zmierzajŃcym 

pobliskim szlakiem ï oglŃd g·rskich 

krajobraz·w z wyjŃtkowo malowniczym 

widokiem panoramy masywu śnieŨnika na 

wchodzie oraz pasma G·r Orlickich na 

zachodzie.  

WykonawcŃ bňdzie firma TESMEN 

spoleļnost s.r.o. (ĻervenĨ Kostelec, Oleġnice). 

WartoŜĺ inwestycji to kwota 472 927,86 zğoty.  

Projekt wsp·ğfinansowany jest z projektu 

ĂCzesko-polski Szlak Grzzbietowy ï czňŜĺ 

wschodnniaò wsp·ğfinansowany jest ze 

Ŝrodk·w Europejskiego Funduszu 

Rozwoju Regionalnego w ramach 

Programu Interreg V-A Republika Czeska 

ï Rzeczpospolita Polska 2014 ï 2020 oraz 

z budŨetu paŒstwa za poŜrednictwem 

Euroregionu Glacensis 

 Dofinansowanie jest na poziomie 

50 874,16 Euro. (przelicznik euro 

aktualnym kursem w dniu rozliczenia 

projektu planowanego na 2020 rok) 

 

PODPISANIE UMčW NA 

REALIZACJŇ OPERACJI                                                   

Z PARTNERAMI KSOW  
 

Projekty partner·w KSOW sŃ 

inspiracjŃ do realizacji dziağaŒ ñStrategii 

zr·wnowaŨonego rozwoju wsi, rolnictwa i 

rybactwaò ï powiedziağ podsekretarz stanu 

Ryszard Zarudzki podczas podpisywania 

um·w z partnerami KSOW, kt·rych 

projekty zostağy wybrane do realizacji w 

ramach ostatniego konkursu. 

 

 14 czerwca br. w siedzibie 

Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi 

burmistrz Tomasz Korczak oraz w·jt 

DzierŨoniowa pan Marek Chmielewski 

podpisali umowň w sprawie finansowania 

przez ministerstwo dalszych dziağaŒ 

zwiŃzanych z KrajowŃ SieciŃ Odnowy 

Wsi. 

 W spotkaniu uczestniczyğo ponad 

60 podmiot·w zwiŃzanych z rolnictwem i 

wsiŃ m. in. jednostki doradztwa 

rolniczego, instytuty badawcze i naukowe, 

izby rolnicze, stowarzyszenia, fundacje, 

samorzŃdy lokalne, lokalne grupy 

dziağania. Dla Dolnego ślŃska podpisano 

tylko dwie umowy. Wiceminister rolnictwa 

https://www.firmy.cz/detail/458628-tesmen-spolecnost-s-r-o-cerveny-kostelec-olesnice.html
https://www.firmy.cz/detail/458628-tesmen-spolecnost-s-r-o-cerveny-kostelec-olesnice.html
https://www.firmy.cz/detail/458628-tesmen-spolecnost-s-r-o-cerveny-kostelec-olesnice.html


przedstawiğ wagň dziağaŒ zwiŃzanych z 

odnowŃ wsi polskiej i podziňkowağ za 

zaangaŨowanie polskiej sieci odnowy wsi 

na rzecz przebudowy i rozbudowy 

obszar·w wiejskich. 

MODERNIZACJA POLA 

BIWAKOWEGO  

W MIŇDZYLESIU 

 

 

W ramach realizacji projektu pn. 

ĂModernizacja pola biwakowego w czňŜci 

infrastruktury turystycznej na dz. nr 355/3 

w mieŜcie Miňdzylesieò, dofinansowanego 

ze Ŝrodk·w Programu Rozwoju Obszar·w 

Wiejskich na lata 2014-2020, w ramach 

poddziağania ĂWsparcie na wdraŨanie 

operacji w ramach strategii rozwoju 

lokalnego kierowanego przez spoğecznoŜĺò 

wybudowana zostağa wiata turystyczna 

wyposaŨona w 20 komplet·w ğawostoğ·w.  

WykonawcŃ rob·t jest 

Przedsiňbiorstwo Usğugowo-Handlowe 

TRIBUD Tomasz Krystian Bogacz z 

Wiszni Mağej.  Koszt inwestycji to kwota 

123 000,00 zğ.  

DrugŃ czňŜĺ projektu stanowi budowa 

sanitariatu w miejsce zuŨytego, 

niespeğniajŃcego obowiŃzujŃcych 

standard·w. Sanitariaty wybuduje 

P.P.H.U. TRANS-TAR Jerzy Kowalik z/s 

w Czarnym Borze. WartoŜĺ rob·t 

okreŜlona zostağa na kwotň 167 280,00 zğ. 

Planowany termin ich zakoŒczenia to 

koniec sierpnia br.  

Na realizacjň cağoŜci projektu Gmina 

pozyskağa dofinansowanie w kwocie  

179 600,00 zğ. 

OTWARTE STREFY 

AKTYWNOśCI                                                                     

W MIŇDZYLESIU 

I DOMASZKOWIE  

 
Dziňki pozyskaniu wsparcia ze 

Ŝrodk·w Funduszu Rozwoju Kultury 

Fizycznej Ministerstwa Sportu i Turystyki, 

w Domaszkowie (przy boisku sportowym) 

i Miňdzylesiu (na polu biwakowym), 

powstağy og·lnodostňpne plenerowe 

miejsca sportu, rekreacji i odpoczynku dla 

cağych rodzin tzw. Otwarte Strefy 

AktywnoŜci (OSA), w skğad kt·rych 

wchodzŃ : plac zabaw o charakterze 

sprawnoŜciowym, siğownia plenerowa oraz 

strefa relaksu. 

Prace wykonane zostağy przez 

Firmň Handlowo-UsğugowŃ HUSE 

Sebastian Hulb·j z/s w Bielsko-Biağej. 

Cağkowita wartoŜĺ 

inwestycji to kwota 260.402,07 zğ.. 

Minister Sportu udzieliğ dotacji  w 

wysokoŜci 99.700,00 zğ. 

 



PODTOPIENIA  

W DOMASZKOWIE  

 

5 czerwca br. intensywne opady deszczu 

spowodowağy podtopienia w 

Domaszkowie. Zniszczone zostağy drogi 

Ŝr·dpolne na terenie Domaszkowa, Nowej 

Wsi i Jaworka. Woda wdarğa siň do szeŜciu 

mieszkaŒ i wielu budynk·w 

gospodarczych. Z zagroŨeniem walczyğy 

jednostki straŨy poŨarnej z gminy 

Miňdzylesie i Bystrzycy Kğodzkiej. 

 

 

 

 

 

   POŧAR W DOMASZKOWIE 

 

 

 

 

 

W nocy 27-28 maja w Domaszkowie 

wybuchğ poŨar w wyniku, kt·rego spğonŃğ 

budynek mieszkalno- gospodarczy. W 

budynku tym mieszkağy cztery rodziny, 

ğŃcznie siedemnaŜcie os·b, w tym 

dziesiňcioro dzieci. Tylko dziňki 

wyjŃtkowemu szczňŜciu nikomu nic siň nie 

stağo. JednakŨe mieszkaŒcy stracili cağy 

dobytek. Pogorzelcom pomoc okazağo i 


